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BRMG-KSiT-IX.0012.6.2013 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 34-06/2013 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 22 maja 2013 roku, rozpoczęte o godz.15.30, w sali nr 
003 - Nowy Ratusz przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawo mocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 34 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – Mirosław Zdanowicz zaproponował zmiany oraz 
wprowadzenie do porządku obrad, skierowane do Komisji, następujące sprawy: 
 

Punkt 4 – zostaje zdjęty z porządku obrad poniewaŜ pan dyrektor Paszkowski 
jest na rejsie a chce to osobiście przedstawić. W związku z czym przeniesiemy 
sprawy MOSiR  na następne posiedzenie Komisji, które odbędzie się 19 
czerwca br. godz. 15.30. Będzie to posiedzenie wyjazdowe do Narodowego 
Centrum śeglarstwa i tam od razu przy okazji będzie poruszona kwestia tych 
punktów. 
 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku:  
- BieŜąca działalność (potrzeby i osiągnięcia), 
- Oferta skierowana do dzieci i młodzieŜy, 
- Współpraca z klubami sportowymi, 
- Plany na przyszłość. 

 

Jako punkt 4 – zostaje wprowadzony do porządku obrad 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę nr 
V/30/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 grudnia 2010r. w sprawie określenia 
szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia 
sportowe. – druk nr 911. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  7 głosami za. 
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W dalszym ciągu posiedzenia przewodniczący poddał pod głosowanie  
przedstawiony poniŜej porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami: 
 

1. Sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za I kwartał 
2013 roku. 

        Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2013-2040.– druk nr 907. 

        Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok.  – 
druk nr 908. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca 
uchwałę nr V/30/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 grudnia 2010r. w 
sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród 
za wybitne osiągnięcia sportowe. – druk nr 911. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5. Oferta sportowa dla dzieci i młodzieŜy na czas wakacji (MOSiR, 

WE) 
 Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 
 
Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 7 głosami za. 

 
PUNKT  - 1 

 
Sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za I kwartał 2013 roku. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku  – zreferowała sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za 
I kwartał 2013 roku.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo. Czy komisja ma pytania? nie widzę, przystępujemy do następnego 
punktu. 
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PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2013-2040.– druk nr 907. sprawa: BRMB – S.0006.141.2013.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z maja 2013 roku.) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku  – zreferowała  przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 907.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy mają państwo pytania. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Mam takie pytanie. Ile generalnie kosztują takie prace projektowe przy takim 
boisku, bo dofinansowanie to jest 9 tysięcy. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku   
Tak, my mamy w budŜecie zaplanowane na to środki, ale ile dokładnie akurat 
na to boisko, nie mam orientacji. Mogę się dowiedzieć i przesłać panu 
radnemu informację. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
To bardzo proszę, bo chciałem wiedzieć ile mniej więcej kosztuje 
zaprojektowanie. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku   
Dobrze, prześlę Komisji taką informację. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040.– druk nr 907. 
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 907  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 34-06/83-13/2013). 
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PUNKT  - 3 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok.  – druk nr 908.  
sprawa: BRMB – S.0006.142.2013.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska z maja 2013 roku.) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku  – zreferowała  przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 908.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na 2013 rok.  – druk nr 908.  
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 908  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 34-06/84-14/2013). 
 
 

PUNKT  - 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę 
nr V/30/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 grudnia 2010r. w sprawie określenia 
szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia 
sportowe. – druk nr 911. sprawa: BRMB – S.0006.145.2013.WK (Oryginał projektu 
uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z maja 2013 roku.) 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu  – zreferował 
przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 911.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy są pytania ze strony Komisji. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Panie dyrektorze, jaki jest powód, Ŝe rezygnujemy z tych podziałów. Oprócz tego 
co pan powiedział, Ŝe racjonalnie Ŝeby wydawać pieniądze.  
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu   
Maksymalnie moŜna było przyznać do 50 tysięcy. Wszystko zaleŜy od moŜliwości 
budŜetowej. Nie ma Ŝadnego obowiązku uzyskania czy wypłacenia przyznanej 
nagrody takiej czy innej wysokości. Są tylko moŜliwości, widełki od-do. A dlatego 
chcieliśmy uprościć ten tryb Ŝeby uniknąć tego typu zapisów jak przy stypendiach 
miasta Gdańska dla ambitnych sportowców gdzie wyraźnie literalnie musieliśmy 
nazwać, Ŝe to są stypendia za wybitne osiągnięcia para olimpijczyków, sportowców 
itd. W kategoriach olimpijskich. Tu dajemy szanse na przyznanie nagród za wybitne 
osiągnięcia. Jest taka szansa dlatego, Ŝe mamy kandydatów do tych nagród. 
Zgłaszają kluby sportowe, zgłasza środowisko sportowe i przede wszystkim związki, 
zgłasza Gdańska Rada Sportu, zgłasza Komisja Sportu i Turystyki i zgłasza 
Prezydent. Te zgłoszenia trafiają do Gdańskiej Rady Sportu i dopiero na tej bezie 
budujemy propozycję dla kandydatów. Do tej pory nagrody przyznawaliśmy za 
naprawdę wybitne osiągnięcia plus oczywiście Gdańska Rada Sportu, która wiąŜę 
się z tym, Ŝe jest wybierana dziesiątka najlepszych sportowców, największe 
nadzieje gdańskiego sportu, najlepsza druŜyna sportowa, czy trener itd. Jeśli okaŜe 
się, Ŝe w danym roku nie ma wybitnych trenerów, więc tej kategorii nie będzie. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ja mam pytanie. Z tego co się orientuję to w zeszłym roku trzy nasze druŜyny 
gdańskie zdobyły Mistrzostwo Polski. Czy takiego typu sukcesy jesteśmy w 
jakikolwiek sposób w stanie nagradzać. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu   
Właśnie dzisiaj mamy casus Olimpii Osowa, druŜyny która zdobyła Wicemistrzostwo 
Polski. Tak naprawdę boję się, Ŝe zaczyna być ta sprawa bardziej polityczna niŜ 
sportowa, bo sportu na wysokim poziomie nie wiele, bo trzeba sobie zdawać 
sprawę, Ŝe jeśli jest kwalifikacja siedmiu druŜyn w Polsce i zdobycie drugiego, czy 
pierwszego miejsca, to nie jest wybitny sukces sportowy.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
MoŜe pan dyrektor odpowie. Chciałbym dwie rzeczy, bo z tego co ja troszeczkę 
znam to środowisko ze względu, Ŝe jestem tam radnym więc na dwie rzeczy 
chciałbym zwrócić uwagę. Ja mam wraŜenie, Ŝe to bardziej chodzi o takie 
docenienie na zasadzie takiej Ŝeby w ogóle uznać, Ŝe miasto zauwaŜa te druŜyny w 
sensie takim, Ŝe oni mieli pretensje, Ŝe w zeszłym roku na przykład zdobyli 
mistrzostwo i nawet nie zostały zaproszone, nie zostały uhonorowaniem jakimś 
dyplomem, kwiatkiem, czymkolwiek, spotkaniem z Prezydentem, czy czymś takim, 
bo o to generalnie chodziło. Chodzi o to, Ŝe oni czują się na zasadzie, Ŝe w ogóle są 
nie zauwaŜalni w ten sposób. Po drugie, chciałem zauwaŜyć, Ŝe z tego co przesłano 
mi informację to jest tam jakaś szansa, Ŝe od 2020 roku ten mini hokej to będzie 
sportem olimpijskim.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu   
Gdybyśmy chcieli te wszystkie grupy spotykać z Prezydentem to pewnie byłoby 
fajnie tylko sadzę, Ŝe było by to nie przyjęte. Oczywiście przygotujemy jakiś list za 
to drugie miejsce. Na przykład Mistrzostwa Pomorzan, siedem złotych medali. To 
szkoda, Ŝe nikt nie zadzwonił i nie dowiedział się. Taka telewizja pomorska, 
Gdańska, publiczna powinna informować o tym wszystkim, bo robi się krzywdę. 
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Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chodzi o to Ŝeby zamieścić taką notkę na stronie miasta, czy w jakiś sposób ich 
uhonorować dyplomem, czy czymś takim. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu   
Informacja o tym będzie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę nr V/30/10 Rady Miasta Gdańska z 
dnia 23 grudnia 2010r. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. – druk nr 911  
 
Głosowanie: 
 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami za, - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 911  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 34-06/85-15/2013). 
 
 

PUNKT  - 5 
 
Oferta sportowa dla dzieci i młodzieŜy na czas wakacji (MOSiR, WE) 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Wydział Edukacji przygotowuje taką ofertę, ona jest na takiej zasadzie, Ŝe 
szkoły zgłaszają się do Wydziału Edukacji z zapotrzebowaniem, po prostu 
robią, pytają, mają rozeznanie w szkole czy są chętne dzieci. W związku z 
tym teŜ czy są chętni opiekunowie, nauczyciele. My pokrywamy koszt 
zatrudnienia nauczycieli ale wnioski zbieramy w tym roku do 24 maja. W 
związku z czym nie mamy jeszcze pełnej informacji. Ja mogę powiedzieć 
tylko tyle, Ŝe na ten rok na wakacje, „lato w mieście” przeznaczamy 150 
tysięcy. W tamtym roku było 137 tysięcy złotych. Generalnie większą pulę 
przeznaczamy na zimę dlatego, Ŝe w zimie akcja „zima w mieście” jest 
trudniej zaplanować rodzicom być moŜe. Więc tych pieniędzy jest więcej na 
zimę, więcej jest zajęć. Ile uczestniczy dzieci, czy młodzieŜy to jest bardzo 
róŜnie dlatego, Ŝe zdarza się tak, Ŝe my kontrolujemy te akcje. Chodzimy po 
placówkach i zdarza się tak, Ŝe są zgłoszone większa liczba dzieci a potem 
ostatecznie mniej uczestniczy z róŜnych powodów. Więc właściwie mogę 
powiedzieć, Ŝe my jeŜeli jest taka potrzeba to przekaŜemy informację po 24 
maja, bo to jest juŜ przecieŜ tuŜ. 



 

7 
 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jak będziecie mieć panie ustalone to proszę o przekazanie na piśmie w jaki 
sposób, Ŝeby to się znalazło na posiedzenie 19 czerwca. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Dobrze, oczywiście. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
To będzie przy tym, resztę jeszcze dopowie MOSiR, wtedy będzie całość. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Dobrze. Z takich większych akcji chciałam powiedzieć, Ŝe bardzo aktywne 
jest Pałac MłodzieŜy, bo robi to takie półkolonie takie dwa turnusy. Natomiast 
jak uczestniczą szkoły to co roku jest róŜnie. Zwykle jest pytanie do rodziców 
do dzieci, czy bierzecie, czy macie ochotę wziąć udział. Tak Ŝeby te 
pieniądze były efektywnie wykorzystane.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo, czy pytania macie państwo.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
My jako radni jesteśmy atakowani i rozliczani z tego, Ŝe te obiekty piękne, które 
Prezydent zbudował po wieki Ŝyją. My byśmy prosili Ŝeby dyrektorzy szkoły jakieś 
oferty na wykorzystanie tych boisk, jakieś stałe terminy zadysponowali, bo jak te 
boiska stoją puste to później do nas przychodzą, e-mailują mieszkańcy, rodzice, 
dzieci i proszą o pomoc Ŝeby oŜywiać te obiekty. Prezydent przy odbiorze kaŜdego 
z boisk, pięknych uroczystych odbiorów obiecał, Ŝe będzie moŜna z nich korzystać 
całymi rodzinami. Najgorzej jest jeŜeli ktoś chce wejść i są jakieś konflikty, nie 
moŜe się dostać. Boisko stoi puste mimo zainteresowania dlatego byśmy prosili o 
jakieś takie racjonalne podejście. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
My bardzo mobilizujemy dyrektorów, udostępnijcie te boiska. To nie moŜe być tak. 
Jest regulamin korzystania, bo taki regulamin musi być. JeŜeli wchodzą dzieci pod 
opieką dorosłych to wchodzą ale zdarza nam się jakaś interwencja i wtedy my 
zawsze występujemy w ten sposób. To jest obowiązek. To nie po to jest Ŝeby to 
stało puste, bo wtedy się mniej niszczy. Był jeden taki przypadek. To była kwestia, 
z jakiegoś tam powodu formalnego nie bardzo moŜna było udostępniać ale w tej 
chwili to się skończyło. JuŜ ten okres gwarancyjny się skończył i w tej chwili pani 
dyrektor musi udostępniać. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dobrze by było Ŝebyście państwo gdzieś tam wyraźnie zaakcentowali to, Ŝe się 
zobowiązuje w jakiś sposób dyrektorów szkół do udostępniania korzystania z boisk. 
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Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Są zatrudnieni animatorzy sportu na Orlikach, więc te boiska teŜ Ŝyją. Ja mieszkam 
na Przeróbce i czasami ze zdziwieniem stwierdzam, Ŝe 22.00 a tam dalej jeszcze 
grają. Więc to jest świetne. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Wszystko zaleŜy od dyrektora, naprawdę. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Tak, tak moŜna to powiedzieć, Ŝe jak zwykle od człowieka. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Wspomniała pani o tych animatorach, o to się chciałem zapytać. Czy ci animatorzy 
to poza tą kwotą którą pani powiedziała tych 150 czy 137 tysięcy na ten rok, czy 
oni są poza tą pulą i oni w czasie okresu wakacyjnego teŜ będą działali. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Jeszcze musiałabym sprawdzić, bo oni działają od września do końca, czy jakoś do 
połowy listopada i potem jak jest ten okres zimowy ze względu na zuŜycie tego 
materiału. Potem od marca i czy animator działa, muszę sprawdzić. Nie wydaje mi 
się ale sprawdzę to.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Jeszcze mam jedno pytanie dotyczące, bo pani powiedziała, Ŝe więcej idzie na 
okres zimowy. Ja pamiętam jeszcze w poprzedniej kadencji pytałem się o to co 
państwo robicie, bo ja wiem, Ŝe nie kaŜdy dyrektor nie ma obowiązku Ŝe tak 
powiem organizować tych i nie kaŜdy faktycznie dyrektor występuje do was o 
środki na to Ŝeby mógł prowadzić takie zajęcia. Czy wy w jakiś sposób nakłaniacie 
dyrektorów zwłaszcza chodzi mi o tych którzy tego nie robią to notorycznie tego 
nie robią. Skoro mają zaplecze w postaci boiska, sali gimnastycznej, niektóre są 
szkoły które nie maja tej sali. Więc, ale są szkoły które mają jedna i więcej sal 
gimnastycznych. W jaki sposób dąŜycie do tego Ŝeby ci dyrektorzy jednak zgłaszali 
się, pisali plany i Ŝeby ta młodzieŜ mogła korzystać z tych obiektów.  
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Ja bym to słowo zastąpiła moŜe nie to Ŝe nakłaniamy ale zachęcamy dyrektorów, 
bo według mnie na przykład taka potrzeba jest, jeszcze szczególnie jeŜeli to jest 
duŜa szkoła środowiskowa. Część tych szkół bierze udział ale kiedy w tym roku 
zadzwoniłam w zimie do jednej ze szkół duŜych pytając dlaczego nie przystąpiliście 
do programu. Dlaczego nie uczestniczycie w „akcji zima” , bo zrobiliśmy ankietę i 
w tej ankiecie okazało się Ŝe właściwie nie ma chętnych i to co proponuje świetlica 
jest wystarczające. To pytanie jest pewnie dyskusyjne czy to jest wystarczające 
ale jeŜeli dyrektor legitymuje się jakąś ankietą z zapytaniem skierowanym do 
rodziców to tak to wygląda. Co ciekawe w tych szkołach ponad gimnazjalnych, tam 



 

9 
 

jest więcej tych zajęć w zimie, poniewaŜ młodzieŜ chętnie uczestniczy w 
sportowych zajęciach. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ja powiem to na przykładzie szkoły akurat nie z mojego okręgu ale jest szkoła tutaj 
nie daleko gdzie jest raptem 100 uczniów. Mają plac zabaw, mają boisko, mają 
Juniora i tam zawsze są tłumy. Tam są zawsze tłumy. Czy to oznacza, Ŝe taki 
nauczyciel nie bierze w tym udziału? Owszem biorą udział dyrektorzy, nauczyciele i 
środowisko to miejscowe. Tak Ŝe, jeŜeli moŜna to prowadzić przy szkole 100 
osobowej to tym bardziej moŜna robić to gdzie jest 300 i więcej. 
 
Pani Maria Kulbicka – Kierownik Referatu Organizacji Oświaty, Wydział 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Ja prezentuje państwu te informację i odpowiedzi które uzyskuje od dyrektorów. 
Natomiast moje zdanie byłoby takie, Ŝe zawsze aktywność lidera, dyrektora i 
nauczycieli teŜ powoduje, Ŝe albo chcemy uczestniczyć w tych zajęciach jako 
młodzieŜ albo nie. Dlatego Ŝe oni teŜ dobrze wiedzą co jest atrakcyjne dla nich i 
jak są prowadzone te zajęcia. PrzecieŜ znają swoich nauczycieli. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ja myślę, Ŝe przynajmniej część nauczycieli gdyby zobaczyła, bo przecieŜ oni tego 
za darmo nie robią, gdyby zobaczyli, Ŝe parę złotych im by wpadło na koniec 
miesiąca to teŜ by chętnie tylko Ŝeby dyrektor dał taką moŜliwość. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze ma pytania, nie widzę.  
 
 

PUNKT  - 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Wpłynęło do nas takie pismo. Pisze do nas Gdańskie Wodne Ochotnicze 
Pogotowie Ratunkowe. Sprawa dotyczy bazy ratowniczej z zarządzeniem nr 
123/2012 Wojewody Pomorskiego, Gdańskie Wodne Ochotnicze Pogotowie 
Ratunkowe, które zostało pozbawione swojej dotychczasowej bazy 
ratowniczej zlokalizowanej w Gdańsku przy ul. Litewskiej 2. Oni się zwracają 
poniewaŜ piszą, Ŝe z własnych środków utrzymują, nie biorą Ŝadnych dotacji i 
proszą o nieodpłatne przekazanie w zarządzanie i korzystanie Gdańskiemu 
WOPR, nowo powstałej bazy-przystani zlokalizowanej w Gdańsku przy ul. 
Tamka. My chcemy wystąpić do pana Prezydenta, Ŝeby pan Prezydent 
wypowiedział się na ten temat, czy widzi taką moŜliwość, czy nie widzi 
moŜliwości takiej, Ŝeby tam ewentualnie ich wpuścić i Ŝeby oni mogli jakoś 
korzystać równieŜ z tego i wykonywać całą swoją statusową działalność. 
Proponuję Ŝebyśmy złoŜyli wniosek do Prezydenta. 
 
 
 



 

10 
 

 
WNIOSEK:  
 

Dotyczy: nieodpłatnego przekazania w zarządzanie i korzystanie Gdańskiemu 

WOPR, nowo powstałej bazy-przystani zlokalizowanej w Gdańsku przy ul. 

Tamka. 

 
                    Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z uprzejmą 
prośbą do Pana Prezydenta o pozytywne zaopiniowanie o nieodpłatne przekazanie 
w zarządzanie i korzystanie Gdańskiemu WOPR, nowo powstałej bazy-przystani 
zlokalizowanej w Gdańsku przy ul. Tamka.  
W załączeniu pismo. 
 
Komisja wniosek poparła jednogłośnie – 6 głosami za. 
 
 
WNIOSEK 34-06/19-06/2013 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 16.30 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                            Mirosław Zdanowicz 

 
Protokół sporządziła: 
 
 
Anna Jabłońska 
 
 


